
Referat – bestyrelsesmøde d. 31. juli 2018 hos Jacob. 

Til stede: Inge, Karianne, Sanne, Jacob og Tobias 

Dagsorden: 

 

1. Opfølgning fra sidst 

a. Udskiftning af målere 

b. Huslejeændring jf. GF-beslutning 

c. Klage indgivet til Ejendomsforening Danmark  

d. Venteliste 

2. Evt.  

 

 

Ad 1a:  Bestyrelsen har modtaget et attraktivt tilbud angående varmemålere og planlægger at medbringe 

dette til Generalforsamlingen. Bestyrelsen er derfor ved at undersøge opsigelse af Brunata.   

 

Ad 1b: Ejerforeningens advokat har på nuværende tidspunkt erkendt at der er en fejl i fordelingstallet, 

hvilket de hidtil ikke har været enige med os i. Vi har dog endnu ikke fået en afklaring på dette og Jacob 

fortsætter dialogen med advokaten for ejerforeningen, for at få det på plads. 

 

Ad 1c: Klage indgivet til Ejendomsforening Danmark vedr. Vopa  

Vi afventer fortsat yderligere information.  

 

Ad 1d: Venteliste 

Tellefsen vil ikke påtage sig opgaven for ventelisten, førend vi har afholdt GF og der foreligger et godkendt 

regnskab.   

Alle henvendelser vi modtager bliver noteret i rækkefølge og vil snarligt blive fulgt op på.    

 

Ad 2a: Dørtelefoner 

Bestyrelsen får løbende henvendelser fra beboere, hvis dørtelefoner ikke virker. Da vi modtager så mange 

henvendelser, er det bestyrelsens vurdering, at vi med fordel kan få skiftet alle disse ud. Bestyrelsen 

indhenter tilbud.  

 

Ad 5b: Næste bestyrelsesmøde: Tirsdag d. 29/8-2018 

 

Mødet sluttede kl. 22:30  – dirigenten takkede for god ro og orden ☺ 

 

  


